

**Work procedure 工作流程**

- As the work procedure is set with the work time according to the method in the separate Service Manual, refer to this Manual as required.  
因为工作流程依据不同的维修手册内介绍的方法而确立，因此必要时请参阅该手册。
- Work methods permitting servicing in the shortest time still permitting assurance of safe work and product warranty are used for the setting of service items not listed in the Service Manual.  
本维修手册内未列出用来针对维修项目采用的工作方法（该方法允许在最短的维修时间内完成工作，并可确保工作安全以及产品属于保修范围。）
- Work basically is to be performed by one person, and when two or more people are required, setting is done as the total time for the number of people.  
基本上只需一个人来执行维修工作，当需要两个或以上的人员进行维修工作时，工时根据所有工作人员使用的时间来计算。
- The set value for the technological level of the workers uses a person with three years of experience in the repair of Honda vehicles as the standard.  
维修新大洲本田车辆有三年经验的人员作为标准技术水平。
- Special tools and service equipment used to set FRT are those specified or recommended in Service Manual.  
本维修手册内指定并推荐使用专业工具和维修设备来计算 FRT。

**Service item whose FRT is not presented 未纳入计算 FRT 范畴的维修项目**

- Accessories and service parts that are not listed to use in this manual.  
本手册内未列出使用的附件和维修部件。
  - Locations with little aging deterioration or breakage during normal use.  
正常使用造成轻微老化或破裂的位置。
  - Service work that can be finished by one touch.  
简单操作即可完成的维修工作。
  - Service work that is seldom done (i.e. extremely small causes of trouble and service frequency).  
很少需要执行的维修工作（例如，极少见的故障和极少需要维修的部件）。
- \* When FRT is not presented, please calculate wages based on appropriate actual work time  
如果没有列出 FRT，请根据相应的工作时间计算费用。

**Operation not included of FRT 未纳入 FRT 计算范畴的操作**

- Oil and coolant water draining, Waiting time for warming up operation and etc..  
排泄机油和冷却水，等待预热时间等
- Additional operation that involves removal/installation of standard exterior equipment.  
拆卸 / 安装标准外部设备的额外操作。
- Indirect time spent for service by visiting the customer, trade-in, and delivery of a MC.  
拜访客户、买入部件和递送 MC 等间接维修时间。
- Indirect time required for ordering and delivery of parts.  
订购和递送部件所需的间接维修时间。
- Cost for grease, adhesive agent, etc. used for service work.  
维修工作中使用的润滑油、粘合剂的成本。